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     07.2023מן המניין שלא   פרוטוקול ישיבת מליאה 
    12:00שעה:        19.08.2023מיום:   

 
לישיבתה    19.08.2023מליאת המועצה המקומית אעבלין , התכנסה היום , יום שבת ה  

ע"פ הזמנה שנשלחה מראש לכלל חברי    12:00בשעה    06.2023שלא מן המניין מס'  
 המועצה . 

 
 : משתתפים

 ראש המועצה  –מאמון שיח' אחמד   -1
   סגן ממלא מקום ראש המועצה  –יוסף ג'רג'ורה   -2
3-  
 חבר המועצה  – נדאל אדריס  -4
5-    
 חבר  המועצה   – מחמוד מריסאת    -6
 חבר המועצה    –נאדר תיים  -7
 חבר   –ראמי מארון   -8
 חבר   – יוסף עותמאן  -9

 חבר   –עבדאללה מואסי   -10
 
 

עו"ד    - 3גזבר המועצה ,   –חטיב חטיב    -2   מזכיר המועצה  -אמיר חביב    - 1  :השתתפו  
  – מונדר שיח אחמד    -5יועץ משפטי    – עו"ד תומר בראון    -4  מבקר פנים  –עמאד גזאוי  

 קב"ט  
 

 נושא הישיבה : 

 לפרוטוקול .    מצורףמצ''ב הדוח ו  2022את דוח הביקורת לשנת  ג מצי – עמאד גזאוי 

       והדבר    עודף  ב את החלק הכספי ומציין שהמועצה סיימה את השנה    הציגעמאד גזאוי  
 של המועצה .  תמצביע על עבודה מקצועית ואחראי

   נושא שני :  

  בבית אגרות חוץ מהווה עוגן חשוב בעיקר    ,בעיקר חינוך מיוחד    -אגרות תלמידי חוץ
ל  את הכספים , ככ מועצה  על מנת לשלם ל  רשויות  המוסד פונה לאותם    .ספר אלאמל  

מבדיקה    ולא משלמים המשרד מקזז מאותם רשויות את הסכומים ומעביר למועצה .
 ₪ אגרות חוץ .   552,000עולה שקיבלנו 

 גפ''ן   –נושא חדש שנכנס לדוח  

, מנהל  הספר    בבתיוההעשרה    הפדגוגי והחברתי  לנושא      הפרטה    המשרד חינוך עוש
במערכת .    נמצא ש   המאגר  מתוך    תוכניות  ורוכש  ת לבית ספרו  יבונה תוכנ  בית הספר  

 כאן ציינתי שצריך להיות יותר שיתופי פעולה בין בתי הספר למחלקת החינוך .  
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אחר   חשב  –נושא  הבנק  ונ וניהול  הספר  של  ת  להקפיד  ,בתי  עליהן  הספר  ל  עבתי 
 .   המועצה  שקיפות יתר והעברת דו''חות לגזבר 

מתוך אותו סקר שמתבצע    ,  הפניםדוח שמבקשים אותו מאתנו משרד    –סקר סיכונים  
.. למשל  שיפור וחסכון    יות ואפשר לבחון  ת על מנת  רמועצה שוכ הוקר חיצוני שס י  דעל י

 .  והתקשרויות נוספות  תשלומים לתקשורת , לביטוחים , 

קורונה השפיעה אבל  סקר גדול ופרויקט גדול ונמשך כמה שנים ... גם ה  –סקר נכסים  
   מקצועית ומקיפה .  ב תמונה  אותו ולק  יםהצלחנו לסי 

ו מספר ליקויים , למשל חלק  מעקב אחר תיקון ליקויים : רב הליקויים טופלו , נשאר   
שאר הוועדות לא מתכנסות  מוועדות המועצה לא מתכנסות מלבד ועדת המכרזים,  

 כמתחייב . 

  : ארגונית  עדיין    תוכנית   , דרך ארוכה  עשתה  טופלו  המועצה  לא  מהנושאים                חלק 
   שלא אויישו  תפקידים  2ש  , יש יי, למשל מנמ''ר בוצע ואו 

 את התהליך . ה ך וסיימ ישנכנסה להל  היחידה אנחנו המועצה    - המועצהראש 

           וממצא משאבים סגן מהנדס ,    אויישו : שלא   ים תפקד  2: נשארו   גזאוויעמאד 

תלונות הציבור : כממונה על תלונות הציבור , אני מציין שלא היתה אף תלונה מלבד  
 משכונת אום אלשתוייה וטופלה .תלונה אחת 

גבוה במדד ההון  מציין שאעבלין    –היועץ משפטי    –  תומר בראוןעו"ד   קיבלה ציון 
 ואיבדה את מעמדה כעיר איתנה ! .   26%האנושי לעומת חיפה שקיבלה ציון של 

            

   ה , האם נפתרה ? החברייה עם בע  ההית ,  בקשר לסקר נכסים  –  נאדר תיים

 

וגילינו כפילויות  ת  טעויומס ה : נכון , היו מספר תקלות , החברה ביצע  ראש המועצה 
, התקיימו מספר ישיבות איתם  במדידות   ואף מדדה נכסים שלא ביקשנו שתמדוד 

   ואנחנו לקראת סיום .

 

   13:45ראש המועצה הכריז על נעילת הישיבה בשעה  

         

 

 

 

 
 : רשם פרוטוקול

 מזכיר המועצה   – אמיר חביב 


